
 

  

Referat: UB 336 - Bestyrelsesmøde 05 - 
2021-2022 

Virksomhed:  Ullerødbyen Grundeejerforening 

Lokation:  Hos Mads 

Dato:  29-03-2022 

Tidspunkt:  19:30 - 21:30 

Deltog:  Anders Bentsen, Christian Hjersing, Jens Estrup, Mads Lutz 
Jørgensen, Peter Følbæk Nielsen  

Deltog ikke:  Christina Sophie Worsøe, Henrik Høegh  

Referent:  Peter Følbæk Nielsen (peter.nielsen@b-nielsen.dk) 

Publiseret af:  Peter Følbæk Nielsen (peter.nielsen@b-nielsen.dk) 

Publiseret:  30-03-2022 18:04 

 

 

Valg af referent samt gennemgang sidste referat  

Beskrivelse/sagsfremstilling 

Referat: 

Referat  fra tidligere blevet gennemgået.  Ingen nye kommentarer 

 

Opfølgning på aftalte opgaver 

Beskrivelse/sagsfremstilling 

Her gennemgås udestående opgaver fra sidste møde, samt kort status.  Ønske en opgave drøfte på 
et bestyrelsesmøde bedes dette oplyst inden mødet.  

Referat: 

Vi gennem gik opgaveliste og besluttet at reprioritere disse (Et par enkelte udestående).  Næste tid 
er der primært fokus på afholde en god generalforsamling.  

 

peter.nielsen@b-nielsen.dk
peter.nielsen@b-nielsen.dk


 

  

Regnskab 2021 og budget 2022 

Beskrivelse/sagsfremstilling 

Gennemgå regnskab for 2021 

• CH: Tager os igennem fordelt forbrug i 2021 
• Forslag til budget 2022 

Gennemgå forslag til budget for 2022 

• Planer 2022 
• Kontingent 2022 (Krigskontingent - Ekstraordinær nedsættelse 1 år) 

 

 

 

Referat: 

Regnskab blev gennemgået og formanden sørger for rettelser (Hensættelse, GF334 og Bumme).   

Budget blev gennemgået og der kom forslag til budget som skal indarbejdes.  Tillige blev budget for 
334 taget til efterretning. 

 

 

 

Planlægning generalforsamling 

Beskrivelse/sagsfremstilling 

Hvordan gør vi det 

- Udestående fra sidste 
- Lokation, lyd, lys mm. 
- Selv generalforsamling 

 

Den kommende bestyrelse 

- På valg / ikke på valg 
- Nye medlemmer 



 

  

 

Fra sidst generalforsamling 

- Den grønne profil 

 

Referat: 

Christina Worsøe flytter for området og trækker sig dermed som suppleant.  Vi skal have fundet 1-2 
kandidater. Formål er at tænke nye kræfter i bestyrelsen, så vi kan engagere nye folk i 
bestyrelsesarbejdet. 

Vi har valgt følgende kandidater som er på valg i år.  

 

På valg for 2 år: 

Jens Estrup og Christian Hjersing.   

På valg for 1 år 

Peter Følbæk, Anders Bentsen og Mads Lutz. 

Fakta er at i lige år er der 2 på valg og i ulige 3 år. 

 
 

 

 

Projekt Sommerfest 

Beskrivelse/sagsfremstilling 

Referat: 

Vi arbejder på gå sommerfesten tilbage.  Henrik Knudsen har sagt ja til at stå i spidsen for dette 
projekt.  Vi leder efter flere ildsjæle. 

 



 

  

Status på 336 

Beskrivelse/sagsfremstilling 

Status BDK 336 
- Status på økonomi 
- Status på drift grønt område 
- Status på kommunikation beboer 

Spørgsmål HH: 

• Bom systemet ved stierne står jo åbne her om vinteren – sikkert for at de kan saltes. 
Det gør jo så bare at de i den del af året ikke rigtig tjener deres formål. Er der en 
alternativ løsning? 

Referat: 

Der er ikke noget væsentligt igang.  Driften kører stabilt og godt. Vi har fået et par forespørgsler 
omkring ombygning mm. Hvor vi har haft god dialog med de respektive beboer.  I år har vi 
observeret, at vores cykelbomme bliver åbent og står.  Vi opfordre til, at folk ikke selv åbne disse 
bomme.  Tillige arbejder vi med vores snedrydefirma om at de lukker efter sig efter udført arbejde. 

 

Status på 334 

Beskrivelse/sagsfremstilling 

Status GF 334 
- Status på økonomi 
- Status på drift grønt område 
- Status på samarbejde med 335 

Spørgsmål HH: 

• Fugt problemer på dele af stisystemet – særlig ved Søbuen og modsat ved Regnbuen 

• Støjvolde og lyd udfordringen i vise dele af vores område grunde lave volde i forhold 

til de nye i "nord" 

Referat: 

Driften blev gennemgået af Anders.   Hele området omkring den Kejserhaven og den nye legeplads 
er blevet re-etableret og gjort klart til bliv en del af vores område.  Tillige er lavet dræn omkring stien 
ind til regnbuen og dette skulle gerne gøre at vi kan komme tørskoet rundt om søen. 

Vi har haft meget vand i området, og det er naturlig del af vores område.  Vi følger det tæt. 

 



 

  

 

Evt. 

Beskrivelse/sagsfremstilling 

Referat: 

Aftalt at på kommende møder arbejder vi med ideer og projekt oplæg.  Således at vi fællesskab kan 
bruge energi på at få projekterne mål til gavn for alle. 

Projekter der arbejdes på er: 

- Hjertestarte (Vi arbejder på opsætte en hjertestarte på hver vej) 

- Solnedgangsbænk ved søen 

 

AFSLUTNING: Opgave tildeling / gennemgang forventet referat 

Beskrivelse/sagsfremstilling 

Enighed om ny opgaver og tildeling heraf 

Enighed og gennemgang af referat fra møde 
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